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UCHWAŁA NR XIV/.../2020
RADY GMINY WIELISZEW

z dnia 23 stycznia 2020 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r., 
poz. 506, poz. 1309, poz. 1571, poz. 1696 i poz. 1815) oraz 9 ust. 2, art. 10 ust. 1, art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) Rada Gminy Wieliszew uchwala, co następuje:

§ 1. Rada Gminy Wieliszew rozpatrzyła petycję z dnia 21 października 2019 r. /wpływ do Urzędu Gminy: 
04.11.2019 r./  zgodnie z uzasadnieniem,  stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały.

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy do powiadomienia przedstawiciela podmiotu 
składającego petycję o sposobie jej rozpatrzenia poprzez przesłanie treści uchwały wraz z uzasadnieniem.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji

Renata Gostkowska-Maczuga



Załącznik do uchwały Nr XIV/.../2020

Rady Gminy Wieliszew

z dnia 23 stycznia 2020 r.

Uzasadnienie

W dniu 4 listopada 2019 r. do Rady Gminy wpłynęła petycja  mieszkańców Michałowa-Reginowa, 
zamieszkałych przy ul. Leśnej, dotycząca przeznaczenia w budżecie Gminy Wieliszew na 2020 rok środków 
finansowych na położenie nowej nawierzchni asfaltowej na całym odcinku ulicy Leśnej.  Pod petycją podpisały 
się również dwie firmy prowadzące działalność przy ul. Leśnej. W dniu 7 listopada 2019 r. dokonano 
uzupełnienia petycji polegającego na wskazaniu osoby reprezentującej podmiot wnoszący petycję.

Petycję przekazano do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja na posiedzeniu w dniu 
12 listopada 2019 r. dokonała wstępnej analizy petycji oraz oceny możliwości jej realizacji. Natomiast w dniu 
6 grudnia 2019 r. na posiedzeniu  wyjazdowym  Komisja  przeprowadziła wizję przedmiotowej drogi w celu 
oceny jej stanu.

W toku przeprowadzonych czynności ustalono, że:

- stan drogi nie odbiega jakością od stanu wielu innych dróg na terenie Gminy,

- droga jest niszczona w znacznym stopniu przez samochody ciężarowe dojeżdżające do działających tam firm,

- w ramach bieżącej konserwacji dróg dokonywane są doraźne naprawy ubytków w nawierzchni,

- szacunkowy koszt położenia nowej nawierzchni asfaltowej na odcinku zabudowanym wiąże się z nakładami 
w granicach 300 tys. zł.

Zarówno Komisja, jak i Rada Gminy nie kwestionują zasadności modernizacji przedmiotowej drogi, 
jednak z uwagi na ograniczone środki finansowe, którymi dysponuje Gmina, nie widzą obecnie możliwości 
sfinansowania inwestycji wyłącznie ze środków  pochodzących z budżetu Gminy.

Mając na uwadze argumenty podnoszone w petycji podjęte zostaną rozmowy z przedstawicielami firm 
działających przy ul. Leśnej na temat partycypacji w kosztach remontu drogi.

Natomiast w celu poprawy przejezdności drogi nadal będą wykonywane remonty bieżące na 
dotychczasowych zasadach.
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